
 

 
 
 
Geacht College, 
 
In overeenstemming met artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergadering en andere werkzaamheden 
van Provinciale Staten willen wij het College van Gedeputeerde Staten het volgende vragen. 
 
Inleiding 
 
Afgelopen week is in België en Frankrijk een smogalarm afgekondigd omdat er een hoge concentratie fijnstof in de 
lucht aanwezig was. Automobilisten werden gewaarschuwd om hun snelheid aan te passen en reizigers werden 
opgeroepen het openbaar vervoer te nemen. De maximumsnelheid op een aantal snelwegen werd tijdelijk 
verlaagd en in de binnenstad van Brussel mocht niet harder dan vijftig kilometer per uur worden gereden op 
plekken waar normaal gesproken zeventig kilometer per uur geldt. In Parijs mochten auto's met een even en 
oneven nummerplaat alleen om de beurt de weg op.  
 
Opvallend is dat in delen van Nederland dezelfde fijnstofwaarden werden gemeten als bij onze zuiderburen, maar 
hier is géén alarm van kracht. De PvdA Statenfractie Noord-Holland is voorstander van de instelling van een 
smogalarm in Noord-Holland wanneer er sprake is van te hoge concentraties fijnstof in de lucht.  en wil 
Gedeputeerde Staten daarom het volgende vragen: 
  
Vragen: 
 

1. Is Gedeputeerde Staten van Noord-Holland op de hoogte van het feit dat er in zowel Frankrijk als België 
afgelopen week een smogalarm is afgekondigd en dat er diverse verkeersmaatregelen zijn genomen, 
zoals het verlagen van de maximumsnelheid op een aantal wegen alsmede het beperken van het 
autoverkeer? 

2. Is het college bekend hoe hoog de fijnstofconcentraties zijn in Noord-Holland en wordt er in Noord-
Holland op regelmatige basis gemeten?  

3. Zijn er in Noord-Holland recent nog overschrijdingen geconstateerd en zo ja, op welke locaties? 
4. Is uw college met de PvdA van mening dat er een smogalarm ingesteld moet worden in Noord-Holland 

wanneer er sprake is van overschrijding van de fijnstofnormen? Zo nee, waarom niet? 
5. Is uw college bereid om de instelling van een smogalarm in Noord-Holland met de staatssecretaris te 

bespreken en een smogalarm zo snel mogelijk in te voeren in Noord-Holland? Zo nee, waarom niet?   
 
Namens de PvdA Statenfractie, 
 
Gohdar Massom 
 


